
Marszałek w obronie instytucji | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Marszałek w obronie instytucji | 1

3 marca 2010
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  Marszałek Adam Jarubas  odniósł się do rządowych planów likwidacji Izby Celnej w Kielcach
oraz likwidacji  Okręgowej Rady Adwokackiej w Kielcach. W listach skierowanych wczoraj do
Prezesa  Rady  Ministrów  –  Donalda  Tuska  oraz  Ministra  Sprawiedliwości  –  Krzysztofa
Kwiatkowskiego,  marszałek  broni  dwóch  świętokrzyskich  instytucji.

Ministerstwo Finansów planuje zlikwidować placówki celne w Kielcach, Opolu, Rzepinie i być może Toruniu.
Kielecka Izba Celna miałaby ponownie podlegać pod w Izbę Celną Krakowie.

– Z niepokojem odbieramy zapowiedzi Ministra Finansów o zamiarze likwidacji Izby Celnej w Kielcach […] W
naszym  regionie  plan  ten  jest  odbierany  jako  zamach  na  wywalczone  z  takim  trudem  województwo
świętokrzyskie.  Nie  ma  w  naszym  rozumowaniu  krzty  demagogii,  bowiem  lada  moment  Ministerstwo
Sprawiedliwości zechce zlikwidować nam siedzibę Izby Adwokackiej – czytamy w liście marszałka Adama
Jarubasa do premiera Donalda Tuska. – Dodam, że planowana likwidacja Izby Celnej  uderza w rozwój
gospodarczy województwa świętokrzyskiego. Brak Izby utrudni działalność przedsiębiorcom w regionie. Jak
ma się wreszcie taka decyzja do wyrównywania szans rozwojowych regionów? – pyta Adam Jarubas.

Marszałek poparł także lokalny samorząd adwokacki, który krytycznie odnosi się do przygotowanego przez
Ministerstwo Sprawiedliwości projektu zakładającego połączenie adwokatów i  radców prawnych w jeden
zawód.  W efekcie  ustawy,  z  mapy polskiej  palestry  zniknie  kilka okręgowych izb adwokackich,  w tym
kielecka, która podobnie jak Izba Celna ma połączyć się z jej krakowskim odpowiednikiem.

W piśmie  do  ministra  Krzysztofa  Kwiatkowskiego,  marszałek  prosi  o  zapoznanie  się  ze  stanowiskiem
świętokrzyskich adwokatów, dotyczącym prac nad projektem ustawy o zawodzie adwokata – Głęboko wierzę,
że Ministerstwo w pracach nad nową ustawą weźmie pod uwagę głos samorządu zawodowego – pisze Adam
Jarubas. I jak dodaje – Gorąco popieram stanowisko świętokrzyskich adwokatów w staraniach o zachowanie
siedziby Izby Adwokackiej w Kielcach.


